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1  Vragen andere commissies  

 • Geen vragen vanuit andere commissies.  

2 Evaluatie webpagina 'Studeren en atletiek'  

• Opmerkingen:  
-Duidelijker formuleren dat atleten niet per se van club hoeven te veranderen. 
Veranderen gebeurt bij voorkeur in onderling overleg met de clubs (is intussen gebeurd).  
-Kolomopmaak gedeelte Hasselt aanpassen (is intussen gebeurd).  
-Bekijken of Mechelen en/of Kortrijk in aanmerking komen voor een apart blokje. Op de 
website staat de vermelding: Deze pagina zal regelmatig worden aangevuld. Wie extra 
input of tips heeft, moedigen we aan om een mailtje te sturen naar atleten@atletiek.be. 
(eerst afwachten of er respons komt vanuit Kortrijk/Mechelen).  

   
• Promotie: 

-Extra artikeltje website + sociale media voor aanvang tweede semester in januari. 
-Vermelding in de officiële berichten (wekelijkse nieuwsbrief naar de atletiekclubs). 
-Jaarlijks de communicatie herhalen vlak voor de aanvang van het academiejaar 
-Af en toe de link vermelden als er een interviewtje met een student-atleet op de 
website komt waarin het onderwerp studeren ter sprake komt.  
 
 

3 U20/U23 Internationaal vs. België 

     •   Het feit dat de U20- en U23-categorieën in België en internationaal niet overeenkomen 
zorgt soms voor verwarring. Bijvoorbeeld op de selectiewedstrijd voor het EK veldlopen in 
Hulshout waar atleten die internationaal nog junior zijn (geboortejaar 2005) eenmalig 
samenliepen met de Belgische juniores (geboortejaar 2006-2007) Door het niet-samenvallen van 
het atletiekjaar (seizoen start op 1 november) en het kalenderjaar is dit complex. Is er al eens 
over nagedacht om dit gelijk te trekken? → Bart doet navraag bij mensen die hier context bij 
kunnen geven.   
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4 Federale kalender  

•  Onduidelijkheid over de dubbele IFAM indoor. Navraag leert dat de wedstrijd op 
woensdag in L-N-L zal plaatsvinden en wellicht ook in Atletiek.nu zal komen. 

•     Onduidelijkheid over Universiade (wel/niet) na het overslaan van vorige edities. Navraag 
leert dat Belgen kunnen deelnemen, maar dat alles verloopt via Studentensport 
Vlaanderen. 

•     Opmerking van een master: de BVV masters (15/06) en het BK masters (21-22/06) vallen 
te dicht op elkaar en het KVV masters (21/09) valt te laat op het seizoen. → Dit punt 
werd doorgegeven aan de masterscommissie. Zij zetten het op de agenda van hun 
volgende vergadering op 16 januari 2025.  

 

5 Varia  

•  Heeft de huidige heisa (geruzie tussen enkele trainers, eliteatleten en federatie) een 
impact op gewone atleten (subtoppers) ?  Kan het bijvoorbeeld de studiekeuze 
beïnvloeden van een 18-jarige atleet die twijfelt tussen studeren in Leuven en Gent?  
Conclusie: moeilijk om momenteel een concrete rol te spelen vanuit de 
atletencommissie. Wel nuttig om met de atletencommissie een dialoog op te starten met 
de topsportcommissie en de commissie competitie.  → Bart contacteert enkele leden van 
de andere commissies zoals Thomas De Bock 

• Korte evaluatie BK veldlopen. Prima kampioenschap.   
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